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  PROTOKÓŁ  Nr VIII/2007  
 

z przebiegu VIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 22 marca 2007 roku 

w sali konferencyjnej Urz ędu Miejskiego w Zb ąszynku  
 

Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska powitała radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 
Skarbnika Gminy, p.o. Sekretarza, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, sołtysa 
Dąbrówki Wlkp., przedstawicieli prasy oraz przybyłych mieszkańców gminy i otworzyła obrady VIII 
sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie stwierdziła, Ŝe na sali obecnych jest 15 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 
do niniejszego protokołu/. 
 
Otwierając obrady sesji Przewodniczący Rady zaakcentowała krótkim wystąpieniem zbliŜającą się  
(25 marca) 50 rocznicę  Podpisania Traktatu Rzymskiego, które to dało początek funkcjonowania 
dzisiejszej Unii Europejskiej. 
 
Do pkt. 2.  
 

ZłoŜenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupeł niających 
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  przystąpiła do ceremonii złoŜenia ślubowania przez 
nowo wybranego w wyborach uzupełniających radnego Ryszarda Stachowiaka. W tym teŜ celu 
poprosiła o odczytanie roty ślubowania przez radnego. Następnie radny Ryszard Stachowiak złoŜył 
ślubowanie.  
Po ślubowaniu Przewodniczącego Rady Wioleta Muszyńska wręczyła radnemu Ryszardowi 
Stachowiakowi zaświadczenie o wyborze na radnego i złoŜyła gratulacje z okazji wyboru 
/zaświadczenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.3  

 
Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosiła 
kandydaturę radnego Marcina Kumke (wyraził zgodę) i zarządziła głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Marcina Kumke funkcji  Sekretarza obrad dzisiejszej sesji Rady – 
głosowało 15 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdziła, Ŝe Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji 
Rady został radny Marcin Kumke. 
 
Do pkt.4  

Przyj ęcie porz ądku obrad 
 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  przedstawiła planowany projekt porządku obrad.  
 
1. Otwarcie sesji 
2. ZłoŜenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupeł niających 
3. Wybór Sekretarza obrad  
4. Przyj ęcie porz ądku obrad  
5. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady  
6. Przyj ęcie rezygnacji z funkcji Przewodnicz ącego Rady  
7. Wybór Przewodnicz ącego Rady  
8. Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym  
9. Interpelacje i zapytania  
10. Sprawozdanie z działalno ści OPS za 2006 rok 
11. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki  i Ro związywania Problemów Alkoholowych – 
sprawozdanie z działalno ści Komisji za rok 2006 
12. Przyj ęcie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2007 
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13. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a/. zmiany do Uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w  Zbąszynku z dnia 06 grudnia 2006 roku w 
sprawie powołania Komisji Stałych i Przewodnicz ących Komisji 
b/. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania N arkomanii na lata 2007-2010 
c/. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Ro związywania Problemów Alkoholowych na 
2007 rok 
d/. najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto ści jednego punktu dla pracowników  
samorz ądowych, zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  gminy – w Zakładzie Usług 
Komunalnych i O środku Pomocy Społecznej 
e/. najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto ści jednego punktu dla pracowników  
nie b ędących nauczycielami zatrudnionych w szkołach prowadz onych przez Gmin ę Zbąszynek 
f/. wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zb ąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia 
Gmin Rzeczypospolitej Polskiej „Region Kozła” 
g/. zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok  
14. Odpowiedzi na interpelacje  
15. Oświadczenia i wolne wnioski  
16. Zakończenie obrad  
 
Po czym zgłosiła, by zgodnie z propozycją Komisji Gospodarki i BudŜetu projekty uchwał określone w 
punkcie „d” i „e” porządku obrad zawrzeć w jednym projekcie uchwały w sprawie: najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników samorządowych, 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Zbąszynek.  
– za przyj ęciem zmiany głosowało 9 radnych „za” i 6 radnych „p rzeciw”. 
Następnie: Przewodniczący Rady zaproponowała kolejną zmianę do porządku obrad: rozszerzenie pkt 
13 o trzy dodatkowe projekty uchwał. Zmiana ta wynikła w trakcie ustaleń na posiedzeniach Komisji 
Stałych: Projekty uchwał: 

1. w sprawie zmiany nazwy ulicy w Zbąszynku,  
2. w sprawie częściowej zmiany uchwały nr II/8/2002 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 12 

grudnia 2002r. w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi własność 
Gminy Zbąszynek,  

3. w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Rogoziniec. 

- za wprowadzeniem trzech dodatkowych projektów uch wał 10 radnych głosowało „za” i 5 
radnych „przeciw”. 

 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  zgłosiła formalny wniosek o rozszerzenie obrad o pkt dot. 
zapoznania ze sprawozdaniem o realizacji Planu Gospodarowania Odpadami dla Gminy Zbąszynek, 
byłby to punkt przed podjęciem uchwał.  

- wniosek przyj ęto jednogło śnie. 
 

Radny Krzysztof Krzywak  zaproponował, by pkt: „Podjęcie uchwał” rozszerzyć o podjęcie uchwały w 
sprawie powołania Komisji Statutowej. 

- wniosek przyj ęto jednogło śnie. 
 

Radny Jan Mazur  złoŜył rezygnację z funkcji Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu, w 
związku z czym wnioskował o rozszerzenie pkt: „Podjęcie uchwał” w podpunkcie a/. zmiany do 
Uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 06 grudnia 2006 roku w sprawie powołania 
Komisji Stałych i Przewodniczących Komisji. 

- wniosek przyj ęto jednogło śnie. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Wioleta Muszyńska odczytała porządek sesji po wprowadzonych 
zmianach, który przedstawiał się następująco: 
1. Otwarcie sesji 
2. ZłoŜenie ślubowania przez radnego wybranego w wyborach uzupeł niających 
3. Wybór Sekretarza obrad  
4. Przyj ęcie porz ądku obrad  
5. Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady  
6. Przyj ęcie rezygnacji z funkcji Przewodnicz ącego Rady  
7. Wybór Przewodnicz ącego Rady  
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8. Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym  
9. Interpelacje i zapytania  
10. Sprawozdanie z działalno ści OPS za 2006 rok 
11. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki  i Ro związywania Problemów Alkoholowych – 
sprawozdanie z działalno ści Komisji za rok 2006 
12. Przyj ęcie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2007. 
13. Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji Planu Gospodarowania Odpadami dla Gminy 
Zbąszynek 
14. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a/. zmiany do Uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w  Zbąszynku z dnia 06 grudnia 2006 roku w 
sprawie powołania Komisji Stałych i Przewodnicz ących Komisji 
b/. uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania N arkomanii na lata 2007-2010 
c/. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Ro związywania Problemów Alkoholowych na 
2007 rok 
d/. najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto ści jednego punktu dla pracowników 
samorz ądowych, zatrudnionych jednostkach organizacyjnych g miny Zb ąszynek 
e/. wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zb ąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia 
Gmin Rzeczypospolitej Polskiej „Region Kozła” 
f/. zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok 
g/. zmiany nazwy ulicy w Zb ąszynku  
h/. w sprawie cz ęściowej zmiany uchwały nr II/8/2002 Rady Miejskiej w  Zbąszynku z dnia 12 
grudnia 2002r. w sprawie okre ślenia zasad obrotu nieruchomo ściami stanowi ącymi własno ść 
Gminy Zb ąszynek 
i/. w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie 
przyst ąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodaro wania przestrzennego wsi 
Rogoziniec 
j/. powołania Komisji Statutowej 
15 Odpowiedzi na interpelacje  
16 Oświadczenia i wolne wnioski  
17 Zakończenie obrad  

 
Przewodnicz ący Rady Wioleta Muszy ńska  zapytała czy są inne propozycje do porządku obrad. W 
wyniku braku innych propozycji zarządziła głosowanie. W wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie 
zmieniony porządek obrad. 
 
 
Do pkt 5.  

Przyj ęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Przewodnicz ący Rady  Wioleta Muszy ńska poinformowała radnych, Ŝe protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.16 porządku obrad. 
 
Do pkt. 6  

Przyj ęcie rezygnacji z funkcji Przewodnicz ącego Rady 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z 
funkcji Przewodniczącego Rady. 
W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 „za”, 5 „przeciw” i 1 głosem wstrzymującym Uchwała             
Nr VIII/6/2007 w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady została podjęta 
/uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 
Radna Wioleta Muszyńska podziękowała za 4 miesiące współpracy, Ŝycząc nowo wybranemu 
Przewodniczącemu podejmowania słusznych decyzji. 
W wyniku podjętej uchwały Wioleta Muszyńska powierzyła dalsze prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącemu Rady GraŜynie Znamirowskiej-Szwarc. 
W  podziękowaniu za współpracę radnej Wiolecie Muszyńskiej wręczono kwiaty. 
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Do pkt.7  
Wybór Przewodnicz ącego Rady 

 
Wiceprzewodnicz ący Rady Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
funkcję Przewodniczącego Rady.  
Radny Andrzej Budych  zaproponował, by funkcję Przewodniczącego Rady powierzyć radnemu 
Janowi Mazurowi z uwagi na posiadane przez radnego doświadczenie.  
Radny Jan Mazur  wyraził zgodę. 
Radny Wojciech Półtorak  poprosił o wyjaśnienie, co w związku z udziałem radnego Jana Mazura w 
Komisji Rewizyjnej? 
Radny Andrzej Budych  wyjaśnił, Ŝe zgodnie z ustawą członkowstwo w Komisji Rewizyjnej wygasa z 
momentem wyboru na Przewodniczącego Rady. 
Nie zgłoszono innych kandydatur wobec czego Wiceprzewodniczący Rady zarządziła przegłosowanie 
zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
- za zamknięciem listy głosowało 13 radnych „za”, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
W wyniku głosowania Wiceprzewodniczący Rady stwierdziła zamknięcie listy kandydatów na 
Przewodniczącego Rady. 
 
Następnie zaproponowała powołanie z radnych 3 osobowej Komisji Skrutacyjnej.  
Radna Maria Dobry zaproponowała 3 kandydatów: 

1. radną Agnieszkę Budych (wyraziła zgodę) 
2. radnego Sylwestra Budycha (wyraził zgodę) 
3. radnego Krzysztofa Krzywaka (wyraził zgodę).  

Nie zgłoszono innych kandydatów. 
Po czym Wiceprzewodniczący Rady zarządziła głosowanie nad przyjęciem zgłoszonego składu 
Komisji Skrutacyjnej. 
W wyniku głosowania przyjęto jednogłośnie skład Komisji Skrutacyjnej. 
Następnie Wiceprzewodniczący ogłosiła 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji i 
przygotowania kart do głosowania. 
 
Po przerwie 
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania a 
przewodniczącego komisji o krótkie przypomnienie zasad głosowania.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Sylwester Budych wyjaśnił zasady głosowania. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poprosiła radnych o wrzucenie do urny oddanych głosów i poinformowała, 
Ŝe w celu zachowania prywatności moŜna oddać głos przy urnie.  
 
Po głosowaniu 
 
Wiceprzewodniczący Rady ogłosiła 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną  poprosiła o 
obliczenie głosów i podanie po przerwie wyników głosowania.  
 
Po przerwie 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Sylwester Budych odczytał protokołu z wyborów 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzający wybór radnego Jana Mazura na funkcję 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku. /protokół Komisji Skrutacyjnej wraz z kartami do 
głosowania stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Zast ępca Burmistrza Ewa Ratajczak  odczytała projekt Uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zbąszynku.   
Rada Miejska 9 głosami „za” i 6 głosami wstrzymuj ącymi podj ęła Uchwał ę Nr VIII/7/2007 w 
sprawie wyboru Przewodnicz ącego Rady Miejskiej w Zb ąszynku /uchwała stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu/.  
 
Wiceprzewodniczący Rady przekazała dalsze prowadzenie obrad Przewodniczącemu Rady Janowi 
Mazurowi. 
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Przewodniczący Rady Jan Mazur podziękował za okazane zaufanie i przeszedł do kolejnego punktu 
obrad sesji. 
 
Do pkt. 8  
 

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 
 
W wyniku braku zapytań do powyŜszego sprawozdania Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu obrad. 
 
Do pkt.9  
 

Interpelacje i zapytania 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur udzielił głosu radnym w celu wniesienia interpelacji i zapytań.  
 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił się z prośbą o przygotowanie pisemnej informacji dot. wyjaśnień: 
- czy nastąpiło protokólarne przekazanie oczyszczalni ścieków w Zbąszynku, na jakich zasadach ZUK 
przejął oczyszczalnię, czy zostały rozliczone środki z Urzędu Wojewódzkiego na tę inwestycję. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski w sprawie przebudowy mostu w Kręcku przedstawił problem 
mieszkańców Kręcka w kwestii przejazdów występując z propozycją zamontowania mostu 
zastępczego. W przeciwnym wypadku zaznaczył, Ŝe mieszkańcy zablokują drogę. Zapytał kto 
podpisał uzgodnienia z Zarządem Dróg Wojewódzkich, kiedy to nastąpiło i dlaczego nie uwzględniono 
potrzeb mieszkańców w tej sprawie. 
 
Radny Marcin Kumke  zapytał czy środki zaplanowane na remont Gimnazjum i Szkoły Podstawowej 
są ujęte w budŜecie i czy zadanie będzie realizowane? 
 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał na jakiej podstawie wybudowano rów odprowadzający ścieki do 
Obry Leniwej, kto podpisał zgodę lokalizacyjną i czy zostały podpisane zgody właścicieli pól? 
 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy Pani Burmistrz wyraziła zgodę na kserowanie dokumentów 
dla potrzeb posiedzenia Komisji Rewizyjnej? 
 
Radny Ryszard Dembniak  zapytał jak przedstawia się sytuacja funkcjonowania Centrum Usług 
Medycznych? 
 
Do pkt. 10  
 

Sprawozdanie z działalno ści OPS za 2006 rok 
 

Kierownik OPS Danuta Kłos  przedstawiła sprawozdanie z działalności OPS w 2006 roku             
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 
Rada Miejska przyj ęła jednogło śnie przedstawione sprawozdanie. 
 
Do pkt. 11  
 

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych – 
sprawozdanie z działalno ści Komisji za rok 2006 

 
Przewodnicz ący Gminnej Komisji  Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych 
Mariola Szukalska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji za 2006 rok             
/sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
Rada Miejska przyj ęła jednogło śnie przedstawione sprawozdanie. 
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Do pkt. 12   
 

Przyj ęcie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  
na rok 2007. 

 
Przewodniczący Gminnej Komisji  Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Mariola 
Szukalska omówiła dwa programy : Gminny Programy Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2007-
2010 oraz Gminny Program Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę, by sprecyzować zadania i załoŜenia programu, 
dopracować zasady i kryteria jakimi kierować się będzie Komisja w przyznawaniu środków oraz 
określić wskaźniki dotyczące monitorowania w programie dot. przeciwdziałania narkomanii. 
 
Do pkt. 13  
 

Zapoznanie ze sprawozdaniem z realizacji Planu Gosp odarowania Odpadami  
dla Gminy Zb ąszynek 

 
Ryszard Towarzy ński  przedstawił sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarowania Odpadami  
dla Gminy Zbąszynek /sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
Wiceprzewodnicz ący Rady Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zauwaŜyła, iŜ mimo tak obszernego 
sprawozdania nie uwzględniono problemu pojawiających się dzikich wysypisk śmieci. W temacie 
zapytała, czy nie moŜna zorganizować wystawek na wsiach, by niepotrzebne mieszkańcom 
przedmioty nie trafiały do lasów? 
W odpowiedzi Ryszard Towarzyński poinformował, Ŝe razem ze StraŜnikiem Miejskim stara się na 
bieŜąco kontrolować problem. Odnośnie zorganizowania wystawek zauwaŜył, Ŝe miały one juŜ 
miejsce, ale nikt z mieszkańców nie wystawił w dniu takiej akcji Ŝadnych rzeczy a po kilku dniach 
trafiały one na dzikie wysypiska. Omówił takŜe zasady odbioru padliny. 
Obecny na obradach sołtys D ąbrówki Wlkp. Piotr Kociołek  zgłosił problem równieŜ nie 
uwzględniony w sprawozdaniu dot. zdawania przepracowanego oleju.  
Ryszard Towarzyński poinformował, Ŝe z ustawy wynika, Ŝe kaŜdy producent zobowiązany jest do 
odbioru przepracowanego oleju. 
Radny Andrzej Budych  zauwaŜył równieŜ nieuregulowanie kwestii wyrzucania świetlówek jako grupy 
odpadów niebezpiecznych. 
Rada Miejska zapoznała si ę z przedstawionym sprawozdaniem. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur zarządził 5 minutową przerwę. 
 
Po przerwie.  
 
Do pkt.14  

Podjęcie uchwał 
 

a/.  
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały                               
Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 06 grudnia 2006 roku w sprawie powołania Komisji 
Stałych i Przewodniczących Komisji.  
Za rozszerzeniem jej zgodnie z wnioskiem Jana Mazura i uwzględnienie w projekcie rezygnacji Jana 
Mazura z funkcji Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu i pozostawienie jako członka tej 
Komisji głosowało 12  radnych „za” i 3 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania zapis 
został uwzględniony w projekcie uchwały. 
Po czym zaproponowano funkcję Przewodniczącego Komisji Gospodarki i BudŜetu radnemu 
Krzysztofowi Krzywakowi. 
Stosunkiem głosów 14 „za” i 1 wstrzymującym Przewodniczącym Komisji Gospodarki i BudŜetu został 
radny Krzysztof Krzywak. Zapis został uwzględniony w projekcie uchwały. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych podjęła Uchwałę Nr VIII/8/2007 uchwały w sprawie zmiany do 
Uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 06 grudnia 2006 roku w sprawie powołania 
Komisji Stałych i Przewodniczących Komisji. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/8/2007 w  
sprawie  zmiany do Uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Zb ąszynku z dnia 06 grudnia 2006 
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roku w sprawie powołania Komisji Stałych i Przewodn iczących Komisji została podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
b/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2007-2010. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich 
posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po 
czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr VIII/9/2007 w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2007-2010. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/9/2007 w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałan ia Narkomanii na lata 2007-2010 
została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
 
c/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na swoich 
posiedzeniach z projektem uchwały, zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, po 
czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 14 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym przyjęła uchwałę 
Nr VIII/10/2007 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/10/2007 w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwi ązywania Problemów 
Alkoholowych na 2007 rok została podj ęta /uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/. 
 
d/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników samorządowych, 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Zbąszynek. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił stanowiska Komisji Stałych, zapytał czy są pytania do 
przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr VIII/11/2007 w sprawie 
najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
samorządowych, zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych gminy Zbąszynek . 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/11/2007 w 
sprawie najni Ŝszego wynagrodzenia zasadniczego oraz warto ści jednego punktu dla 
pracowników samorz ądowych, zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych  gminy 
Zbąszynek została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego 
protokołu/. 
 
e/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli 
Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej 
„Region Kozła”.  
Wyjaśnienie: W projekcie uchwały po ustaleniach na posiedzeniach Komisji Stałych wyznaczono 
radnych: Jana Mazura i Sylwestra Budycha jako przedstawicieli radnych do składu Konferencji. W 
wyniku wyboru na Przewodniczącego Rady Miejskiej Jana Mazura osoba Jana Mazura wchodzi z 
klucza do składu Konferencji, stąd zaszła konieczność wyboru innej osoby z grona radnych. 
Radny Andrzej Budych  zaproponował kandydaturę radnej Marii Dobry (wyraziła zgodę). 
Radna Halina Taczała  zaproponowała kandydaturę radnej Wiolety Muszyńskiej (wyraziła zgodę). 
- za kandydaturą radnej Marii Dobry do składu Konferencji „Regionu Kozła” głosowało 8 radnych „za”, 
5 „przeciw” i 2 radnych wstrzymało się od głosu. Większością głosów do składu Konferencji weszła 
radna Maria Dobry. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 10 głosami „za” i 5 głosami „przeciw” przyjęła uchwałę             
Nr VIII/12/2007 w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zbąszynku do składu Konferencji 
Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej „Region Kozła” 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/12/2007 w 
sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej w Zb ąszynku do składu Konferencji 
Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej „Regi on Kozła” została podj ęta /uchwała 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
f/. 
Skarbnik Aneta Nawracała omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił stanowiska Komisji Stałych w temacie 
przedstawionego projektu, zapytał czy są jakieś uwagi, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych - 15 głosami "za" podjęła Uchwałę Nr VIII/13/2007 w sprawie 
zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/13/2007 w 
sprawie zmian w bud Ŝecie gminy na 2007 rok została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
g/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w 
Zbąszynku.  
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 7 głosami „za” 3 głosami „przeciw” i 5 głosami 
wstrzymującymi przyjęła uchwałę Nr VIII/14/2007 w sprawie zmiany nazwy ulicy w Zbąszynku. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/14/2007 w 
sprawie zmiany nazwy ulicy w Zb ąszynku została podj ęta /uchwała stanowi załącznik nr 17  do 
niniejszego protokołu/. 
 
h/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie częściowej zmiany uchwały 
nr II/8/2002 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 12 grudnia 2002r. w sprawie określenia zasad obrotu 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Zbąszynek. 
Radny Wojciech Półtorak  zauwaŜył, Ŝe nie ma potrzeby zmiany poprzedniej uchwały, od 2002 roku 
bowiem uprzedni Burmistrz działał na zasadach tej uchwały i posiadał swobodę działania. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przytoczył stanowisko wyraŜone przez radnego Wojciecha 
Półtoraka na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego i Praworządności, Ŝe jest to działanie 
ograniczające rolę Burmistrza. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 9 głosami „za” i 6 głosami „przeciw” przyjęła uchwałę               
Nr VIII/15/2007 w sprawie częściowej zmiany uchwały nr II/8/2002 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 
12 grudnia 2002r. w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi własność 
Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/15/2007 w 
sprawie cz ęściowej zmiany uchwały nr II/8/2002 Rady Miejskiej w  Zbąszynku z dnia 12 grudnia 
2002r. w sprawie okre ślenia zasad obrotu nieruchomo ściami stanowi ącymi własno ść Gminy 
Zbąszynek została podj ęta /uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu/. 
 
i/. 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały                 
Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rogoziniec. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał , Ŝe wpłynęło pismo od Pana Tomasza Zaleskiego w 
związku z podjęciem uchwały w sierpniu 2006 roku. Poinformował równieŜ, Ŝe na posiedzenie Komisji 
Porządku Publicznego i Praworządności przybyły Panie Zaleskie i argumentowały swoje stanowisko. 
Argumentem dodatkowym do podjęcia uchylenia uchwały było, jak poinformował, nie podjęcie 
Ŝadnych działań w kierunku realizacji uchwały podjętej w sierpniu 2006 roku. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 14 głosami „za” i 1 głosem wstrzymującym przyjęła uchwałę 
Nr VIII/16/2007  w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 31 sierpnia 2006 r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Rogoziniec. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/16/2007 w 
sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/35/2006 z dnia 3 1 sierpnia 2006 r. w sprawie przyst ąpienia 
do opracowania miejscowego planu zagospodarowania p rzestrzennego wsi Rogoziniec została 
podj ęta /uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu/. 
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j/.  
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak  omówiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Statutowej. 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” przyjęła uchwałę Nr VIII/17/2007 w sprawie 
powołania Komisji Statutowej. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała Nr VIII/17/2007 w 
sprawie powołania Komisji Statutowej została podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik 
nr 20  do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt. 15  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Odpowiedzi na zapytania skierowane z posiedzenia Ko misji Porz ądku Publicznego i 
Praworz ądno ści: 
 
1. Wyjaśnienie sytuacji prawnej boiska w Kr ęcku. 

Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała, Ŝe formalnie stan  prawny nieruchomości 
zostanie uregulowany z uwagi na fakt, Ŝe tytuł prawny do dwóch działek posiada Gmina 
Zbąszynek oraz  prawo własności do tych samych nieruchomości posiadają osoby fizyczne. W 
związku z zaistniałą  sytuacją w dniu 30 listopada 2006r Gmina Zbąszynek wystąpiła z wnioskiem 
do Wojewody Lubuskiego o uchylenie decyzji komunalizacyjnej z dnia 27 stycznia 1992r, 
poniewaŜ nie mogą istnieć  dwa tytuły prawne do tych samych nieruchomości. 
W dniu 15 grudnia 2006r  otrzymaliśmy od Wojewody Lubuskiego postanowienie z którego 
wynika, Ŝe wydana decyzja komunalizacyjna z 1992 r. dotknięta jest wadą  i stwierdzić naleŜy jej 
niewaŜność. Organem właściwym do stwierdzenia jej niewaŜności jest organ wyŜszego stopnia  
czyli Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji . W dniu 1 lutego 2007r otrzymaliśmy z 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji zawiadomienie o wszczęciu postępowania 
administracyjnego dotyczącego stwierdzenia wadliwie wydanej decyzji komunalizacyjnej. 
O istniejących  niezgodnościach  informowane są równieŜ osoby fizyczne. Po uregulowaniu 
niezgodności prawnych Gmina Zbąszynek nabędzie działki do zasobu mienia gminy od osób 
fizycznych w drodze cywilno-prawnej.  

 
2. Uregulowanie sytuacji prawnej dworca autobusoweg o w Dąbrówce Wielkopolskiej – 

posesja prywatna. 
W odpowiedzi na wniosek Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała, Ŝe w dniu 19 
marca 2007 r. w Urzędzie Miejskim w Zbąszynku przeprowadzono rozmowę z właścicielem 
działki, na której usytuowana jest drewniana wiata przystankowa pod potrzebę podróŜujących 
autobusami. Właściciel działki nie wyraŜa zgody na formalne wydzielenie tej części jego własności 
i sprzedaŜ terenu, na którym zlokalizowana jest wiata przystankowa do zasobu mienia gminy.  
Oczekuje jedynie,   Ŝe wiata będzie na bieŜąco sprzątana i ustawiony zostanie kubeł na śmieci. W 
związku z powyŜszym naleŜy podjąć decyzje w tej kwestii czy formalnie czynić starania o 
przejęcie terenu do zasobu mienia gminy, czy ewentualnie zadbać o porządek na tym terenie.  
 

3. Warunki umowy zawartej z deweloperem.  
Deweloper wszystkie działki na terenie miasta Zbąszynek nabył w wieczyste uŜytkowanie w 
drodze ogłoszonych przetargów.  Do udziału w przetargu przystąpił tylko deweloper, co 
potwierdzają  dokonane wpłaty ustalonych wadiów. Z tytułu oddania nieruchomości w uŜytkowanie 
wieczyste Gmina Zbąszynek uzyskała łącznie od dewelopera  kwotę 52.690,33zł . Wymieniona 
kwota stanowi 15% ustalonej przez rzeczoznawcę wartości rynkowej zwiększona o postąpienie 
przetargowe. 
Poinformowała równieŜ, Ŝe po upływie dwóch lat moŜna wypowiedzieć umowę, jeŜeli deweloper 
nie rozpocznie inwestycji. 
 

W odpowiedzi na interpelacje radnych zgłoszone w pu nkcie 9 obrad sesji: 
- w sprawie przebudowy mostu w Kr ęcku  – Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała, Ŝe 
gmina równieŜ nie została powiadomiona o tym fakcie, mimo tego, Ŝe wykonawca robót został do tego 
zobowiązany, nie skonsultowano tego z nikim. Jak poinformowano, w rozmowie z Zastępcą 
Burmistrza, Zarząd Dróg Wojewódzkich nie zauwaŜył takiego obowiązku, poniewaŜ droga jest ich 
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własnością. Zapewnili takŜe, Ŝe zamontują kładkę dla pieszych. Zastępca Burmistrza poinformowała 
Ŝe sprawa jest do wyjaśnienia w dniu jutrzejszym z uwagi na umówione spotkanie z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich. 
 
- w odpowiedzi na zapytanie, odno śnie środków na remont Gimnazjum i Szkoły Podstawowej  
Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe patrząc na budŜet na 2007 rok przyjęto kwotę 80.000 zł na 
zadania remontowe w dziale ”Oświata i wychowanie w rozdziale: Gimnazja w paragrafie – zakup usług 
remontowych. Środki te zabezpieczono w związku z odniesieniem się do informacji zawartej w 
projekcie budŜetu na rok 2007 – I Gimnazjum w Zbąszynku, gdzie P. Dyrektor zaznaczył, Ŝe po 
realizacji remontu dachu, wymiany okien najwaŜniejszą inwestycją jest – wymiana parapetów 
zewnętrznych oraz malowania elewacji szkoły. Zaznaczył równieŜ, Ŝe w chwili obecnej nie zostały 
rozpoczęte prace z tym związane, planowane jest to na okres wakacyjny, natomiast wcześniej 
pracownik RIT przeprowadzi odpowiednie procedury poprzedzające złoŜenie zamówienia. 
   
- odno śnie rowu melioracyjnego , Zastępca Burmistrza poinformowała, Ŝe rów został wykopany w 
maju 2006 roku, nie było uzgodnień z Nadleśnictwem Babimost. Poinformowała takŜe, Ŝe w dniu 
dzisiejszym odbyła się kontrola z Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony środowiska, po której zostanie 
sporządzony protokół, Zastępca Burmistrza zaznaczyła, Ŝe trzeba będzie liczyć się z płaceniem kar. 
 
- odno śnie kserowania dokumentów na posiedzeniu Komisji Re wizyjnej,  Zastępca Burmistrza 
poinformowała, Ŝe Kierownik Referatu Geodezji przekazała te dokumenty jako załącznik do protokołu 
z posiedzenia Komisji a Komisja Rewizyjna powinna wiedzieć jakich informacji moŜe Ŝądać. 
 
- odno śnie funkcjonowania Centrum Usług Medycznych , Zastępca Burmistrza przedstawiła 
ustalenia:  
- diabetolog miał świadczyć usługi od 3 marca – termin się przesuwa (moŜe będzie w terminie 
późniejszym),  
-„Postęp” nie przedłuŜył kontraktu dla ortopedy, 
- umowa z Panem Czarneckim została przedłuŜona w listopadzie 2006 roku.  
Zastępca Burmistrza podkreśliła  brak  wpływu na kontrakty z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
Temat zostanie przedyskutowany na Komisjach – co dalej z tematem CUM?  
 
 
Do pkt.16  

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

Radny Krzysztof Krzywak zapytał, czy sprawozdania z posiedzeń Komisji mogą pojawić się w BIP-
ie? 
Zastępca Burmistrza  odpowiedziała, Ŝe nie widzi problemu. 
 
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę na potrzebę znalezienia konsensusu w ustaleniu nowej 
strategii rozwoju, Wieloletniego Planu Inwestycyjnego przez określenie jakie inwestycje wykonamy a 
jakie przesuwamy. Skierował to pod rozwagę Przewodniczącemu Rady, by ustalić zespół roboczy, 
który zajmie się tym zadaniem. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Ratajczak poinformowała radnych, Ŝe w uzupełnieniu do przedstawianego 
sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym dołączane są na kaŜdą sesję 
informacje z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym. Zwróciła się z 
prośbą o zapoznawanie się z przedstawianymi informacjami, a kiedy nasuną się pewne uwagi czy 
spostrzeŜenia to zasygnalizowanie problemu /informacja z działalności referatów UM w okresie od 22 
lutego 2007 r. do 21 marca 2007 r. - stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur pogratulował Burmistrzowi utrzymania mandatu werdyktem 
Trybunału Konstytucyjnego, Ŝycząc przede wszystkim zdrowia. W temacie obowiązku złoŜenia 
oświadczeń majątkowych przypomniał radnym o nieprzekraczalnym terminie ich składania do 30 
kwietnia. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  odczytał pismo skierowane do Rady Miejskiej dot. zgłoszenia 
powstania Klubu Radnych Gminnej Inicjatywy Wyborczej /pismo stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu/.  
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował Radę, Ŝe chciałby pełnić dyŜury dla mieszkańców w 
pierwszy i trzeci wtorek kaŜdego miesiąca. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  z okazji zbliŜających się Świąt Wielkanocnych złoŜył Ŝyczenia 
wszystkim obecnym na sesji. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół przez czas trwania sesji był wyłoŜony do 
wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego 
przyjęciem. 
- za przyj ęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady głosowało 1 4 radnych „za” 1 radny 
wstrzymał si ę od głosu.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z poprzedniej 
sesji został przyj ęty. 
 
 
Do pkt.17  

Zakończenie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1630 zamknął sesję. 
 
 
Protokołowała:                               Sekretarz obrad:                          Przewodniczący obrad: 
 
Magdalena Tomaszewska             Marcin Kumke                                       Jan Mazur 
 
 
Wyci ąg z protokołu otrzymali:  
 

1. Burmistrz w/m 
2. Zastępca Burmistrza 
3. Skarbnik w/m 
4. p.o. Sekretarz 
5. Przewodniczący Rady 

 


